



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/048
「學生運動員資助計劃」

敬啟者：

本校於今年繼續推出「學生運動員資助計劃」，以鼓勵在體育方面有潛質及表現出色的同學。體育發展是學生成長不可或缺的部分，此計劃目的為資助有傑出運動表現的學生運動員添置運動器材及物品。運動員除了個人的體能訓練外，若輔以各種合適的運動器材，在硬件配置的支援下，更能有效發揮其個人所長。

計畫對象：

1. 在運動方面有傑出表現，如積極參與學界比賽或校外運動比賽
2. 對學校舉辦的體育活動有傑出的貢獻，如積極參與籌備或支援工作
3. 獲校長、運動屬會、香港體育總會或體育老師推薦
4. 現正領取綜合社會保障援助（綜援）或現正領取學生資助計劃的全額或半額資助或符合學校訂定的「經濟困難」審定條件

可獲資助的體育用品包括：

- a) 鞋類：跑步鞋、釘鞋或其他專項運動鞋（不包括拖鞋、休閒鞋）
- b) 專項運動衣服：泳褲、單車服、柔道服、行山鞋
- c) 運動相關配件：泳鏡、乒乓球板、牙膠（不包括運動手錶）
- d) 保護裝備：護膝、護腕

符合上述資格而獲資助的同學，會另外通知有關家長。每個學生只可於同一學年購買一種體育用品，同學須先用現金購買所需的體育用品，然後把已簽署的收據或發票的正本交回體育科老師。一經核實後，則會發還相關款項。

如有查詢，請致電 2461 1555 與麥斐老師聯絡。

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十月三日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular
2023-2024/048
'Student Athlete Sponsorship Program'

Dear Parents/Guardians,

Our school will continue to launch the 'Student Athlete Sponsorship Program' this year to encourage students who have potential and performed outstandingly in sports. Sports development is an integral part of students' growth, and the purpose of this program is to provide financial support for student athletes with outstanding sports achievements to acquire sports equipment and items. In addition to their personal physical training, athletes can effectively leverage their strengths with the support of various suitable sports equipment, enhancing their performance.

Students will fulfil the criteria of the Program are:

1. Students who have outstanding performance in sports, such as active participation in inter-school competitions or external sports events.
2. Students who have made outstanding contributions to the school's sports activities, such as actively participating in preparation or support work.
3. Students recommended by the principal, sports associations, the Hong Kong Sports Institute, or sports teachers.
4. Students who are currently receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or full or half subsidy under the Student Financial Assistance Scheme or meet the school's designated criteria for "financial difficulties."

Eligible sports equipment for sponsorship includes:

- a) Footwear: running shoes, cleats, or other specialised sports shoes (excluding slippers or casual shoes).
- b) Specialised sportswear: swimwear, cycling jerseys, judo uniforms, hiking shoes.
- c) Sports-related accessories: swimming goggles, table tennis paddles, mouthguards (excluding sports watches).
- d) Protective gear: knee pads, wrist guards.

Students who meet the above criteria and receive sponsorship will be notified separately through their parents. Each student can only purchase one type of sports equipment in the same academic year. Students need to purchase the required sports equipment with cash and then submit the signed receipts or original invoices to the physical education teacher. Once verified, the relevant amount will be reimbursed.

For inquiries, please contact Teacher Mak Fei at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal